
20.03.2015 – Volilni zbor članov DI Ajdovščina - Vipava 

 

Otvoritev in pozdravil nas je predsednik DI Ajdovščina - Vipava g. Miran Peršolja z 35 minutno 

zamudo.  

Na volilnem zboru članov so bili prisotni: Drago Novak, predsednik ZDIS; DI Logatec; MDI 

Idrija-Cerkno; DU Vipava. 

Dnevni red zbora članov so člani (ne vsi) prejeli od poverjenikov. Gradivo za volilni zbor članov 

so si člani lahko ogledali na društvu v času uradnih ur. Kandidacijsko listo so izobesili v 

društvu, ko je kandidacijska komisija pregledala vse prijave in jo napisala (tako so povedali 

vsem prisotnim na volilnem zboru članov).  

Verifikacijska komisija je poročala, da je bilo prisotnih na volilnem zboru 146 članov od tega 

121 rednih članov, 18 podpornih članov, 6 gostov in 1 zunanji gost, kar je več kot 30 rednih 

članov, zato volilni zbor članov lahko veljavno sklepa. Obravnavali in potrdili so poslovnik o 

delu volilnega zbora in dnevni red  volilnega zbora članov. Potrdili so tajno glasovanje. 

Izvolili so delovna telesa volilnega zbora članov. Kandidacijsko komisijo, ki jo je imenoval IO 

so potrdili za volilno komisijo. Soglasno so potrdili vse člane delovnih teles. 

Volilni zbor članov  je potekal po spremenjenem dnevnem redu. Obravnavali so vsa poročila za 

leto 2014 (poročilo o delu izvršnega odbora, poročilo nadzornega odbora, poročilo častnega 

razsodišča in letno poročilo DI Ajdovščina Vipava, ki ga je predsednik slabo razložil glede 

financ, PSP, v njem manjka poročilo častnega razsodišča). Častno razsodišče je imelo 7 sej, za 

dve pritožbi. Poročila so bila soglasno sprejeta. 

Predsednik g. Peršolja je podal poročilo o delu društva od 2011 do 2015, kar je bilo za mene 

nepravilno izvedeno. Moral bi povedati s čim vse se je društvo ukvarjalo, kaj vse so naredili za 

članstvo, ne pa da je kritiziral obisk ZDIS na društvu, da je kandidiral za predsednika ZDIS, da 

je ukinil pevski zbor, itd…O tem poročilo niso nič sklepali.  

Razrešili so predsednika, člane IO, člane NO in člane ČR. Kandidacijska komisija je pripravila 

kandidacijski postopek. Kandidacijska komisija je pripravila kandidatne liste za predsednika 

(bila sta dva kandidata Miran Peršolja in Aleš Birsa), za člane IO, za člane NO in za člane ČR. 

Predstavili sta se kandidata za predsednika društva. Nobeden kandidat ni imel program dela 

društva in vizijo društva. Izvedli so tajne volitve. Delovna predsednica je dala 30 minut pavze, 

da se izvedejo tajne volitve za vse organe in predsednika društva. Volilna komisija je odšla šteti 

glasove. Predlagal sem delovni predsednici naj nadaljuje z delom volilnega zbora članov, ker bo 

štetje glasov dolgo trajalo. Imajo nenapisano pravilo, da se izvolijo v IO, NO in ČR  2/3 članov 

iz Ajdovščine in 1/3 iz Vipave. 

Predstavljen je bil tudi program dela in finančni plan  DI Ajdovščina Vipava za leto 2015. 

Program dela in finančni plan DI Ajdovščina Vipava za leto 2015 je bil soglasno sprejet.  

V svojem nagovoru sem povedal, da Zveza delovnih invalidov Slovenije aktivno sodeluje pri 

pripravi zakonodaje, dali smo pobudo za sodelovanje in spremembo pri seznamu TO; pobudo za 

spremembo in dopolnitev Zakona o lastninskem preoblikovanju Loterije Slovenije, ki bi 

odpravil ustavno nedopustno omejevanje članstva v Svetu FIHO zastopnikom ali odgovornim 

osebam prejemnic FIHO sredstev; na začetku leta smo prejeli uspešno rešeno ustavno pobudo 

NSIOS, katere član je ZDIS - ustavno sodišče je v tožbi zoper Republiko Slovenijo prepoznalo 

neustavnost Zakona o volitvah v DZ RS. Ustavno sodišče je državi naložilo, da v 2 letih odpravi 

ustavno neskladje v zakonodaji, volišča morajo biti dostopna invalidom takoj. 

Zahvalil sem se vodstvu  DI Ajdovščina Vipava in njihovim prostovoljcem za ogromno 

opravljenega dela v korist invalidov in jim zaželel še uspešno delo v naprej.  

Za predsednika DI Ajdovščina Vipava je bil izvoljen in potrjen za obdobje 4 let g. Miran 

Peršolja, ki je dobil 63 glasov, Aleš Birsa pa 45 glasov, 5 je bilo neveljavnih glasovnic. Izvolili 

so 9 članov IO iz Ajdovščine in 4 iz Vipave; povedal sem jim, da mora biti IO sestavljen s 13 

člani skupaj s predsednikom. Izvedli so med člani IO iz Ajdovščine javne volitve, tako so dobili 

8 članov iz Ajdovščine in 4 člane iz Vipave in predsednika IO, kar pomeni da imajo 13 članov 

IO. Pri volitvah v NO niso imeli problemov, največ glasov je dobil samo en član in tisti je po 



poslovniku tudi predsednik NO. Probleme so imeli zopet pri ČR, ker so člani iz Ajdovščine 

imeli vsi isto število glasov, zato so zopet volili med njimi predsednika ČR in člana ČR, vsi 

ostali so bili namestniki članov ČR. Delovni predsednici sem povedal, da mora sprejeti sklep o 

volitvah in potrditi predsednika društva, člane IO, člane NO in člane ČR. 

Čestital sem vsem izvoljenim članom DI Ajdovščina Vipava, ter zaželel dobrega dela v prid 

invalidom. 

Po končanem uradnem delu volilnega zbora članov  je bil čas namenjen razgovorom prisotnih. 

 

Drago Novak, predsednik ZDIS 

 

Odhod iz Velenja: 10.10 

Prihod v Velenje:  23.30 

Osebni avto: 340 km 

 

Priloga: 

- nagovor na Volilnem zboru članov DI Ajdovščina Vipava 


